
日期  ：  二零二五年八月二十八日 (星期四 )  

Date ： 28 August 2025 (Thursday) 

 

時間  ：下午二時三十分  

Time ：  2:30 p.m. 

 

地點  ：  沙田民政事務處 4 4 1 會議室  

Venue ： Sha Tin District Office Conference Room 441 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

社區參與及文化康樂委員會 Community Involvement, Culture and Recreation Committee 

 

會議通告 Notice of Meeting 

 

1 .   沙田區「全民運動日 2 0 2 5」活動報告  

Report on “Sport For All Day 2025” in Sha Tin District 

  

2 .   陳壇丹先生提問：有關優化香港文化博物館服務事宜  

Question Raised by Mr CHAN Tan-tan on the Service Enhancement of the Hong Kong Heritage Museum 

  

3 .   林小文女士提問：有關沙田大會堂粵劇場地安排及粵劇發展 事宜  

Question Raised by Ms LAM Siu-man on the Venue Arrangements for Cantonese Opera at Sha Tin Town Hall and the Development 

of Cantonese Opera 

  

4 .   康樂及文化事務署沙田區公共圖書館舉辦的推廣活動匯報及計劃 (二零二五年第二季至第四季 )  

Report and Plan by the Leisure and Cultural Services Department on Extension Activities of Public Libraries in Sha Tin District (2nd 

to 4th Quarters of 2025) 

  

 



5 .   康樂及文化事務署在沙田區舉辦文化活動及設施使用的匯報 (二零二五年第二季至第四季 )  

Report by the Leisure and Cultural Services Department on Organisation of Cultural Activities and Utilisation of Facilities in Sha Tin 

District (2nd to 4th Quarters of 2025) 

  

 


